
  کمند امیرسلیمانی درباره  اینکه تلویزیون 
برای حفظ برندها چه باید بکند، معتقد است: 
مدیران می آیند و می روند آنچه که خیلی مهم 
است و باعث دوام و ماندگاری کارها می شود، 
که مدیران و برنامه سازان برای  این است 
خروجی یک اثر باید کنار هم باشند، اتفاقی که 
الان افتاده این است که ما در کنار هم نیستیم 
و روبروی هم هستیم! کمند امیرسلیمانی 
خ گردون«  بازیگر این روزها در سریال »چر
مقابل دوربین قرار گرفته است، سریالی که 
در فصل یک هم با انتقاداتی نسبت به ضعف 
کار همراه بود و او حالا در گفت گو با »ایسنا«، 
خ  درباره  دلایل حضورش در فصل دوم »چر
گردون«، توضیح داد: فصل دوم با تغییراتی 
و  شد  بهتر  خیلی  نظرم  به  که  بود  همراه 
ماجراهایی به همراه داشت که داستان دار 
شد؛ به طوری که شخصیت ها تغییر کردند و 
شخصیت های جدید جایگزین شدند و در 
گ های کار گرفته شد. بعد از پخش،  واقع با
مشخص شد نقاط ضعف ها کجاست و نقاط 
قوت را پررنگ کردند. من هم در همان نقش 
که  قبلی حضور دارم و با توجه به تعهدی 
نسبت به نقشم دارم، باید آن را ادامه بدهم، 
گر هم نمی آمدم اتفاقی نمی افتاد.  هر چند که ا

می توانستند بگویند مدیر پارک عوض شد! 
این بازیگر درباره تعهد کاری یک بازیگر به 
پروژه ای که در آن همکاری دارد، درباره  سریال 
»چرخ گردون« بیان کرد: وقتی که من نقشی را 
خلق کردم، خودم دلم می خواهد آن را ادامه 
بدهم به ویژه اینکه به نظرم هم ساختار و ریتم 
کار تغییر کرده و هم داستان ها که به نظرم 
بهتر هم شده است. این بازیگر اخیرا از غیبت 
برندهای حوزه کودک در تلویزیون از جمله 
عموپورنگ انتقاد کرده و گفته بود که تلویزیون 
از کار کودک غافل شده است. امیرسلیمانی 
در پاسخ به اینکه تلویزیون برای حفظ برندها 

چه باید بکند؟ اظهار کرد: مدیران می آیند و 
می روند، آنچه که خیلی مهم است و باعث 
دوام و ماندگاری کارها می شود، این است که 
مدیران و برنامه سازان برای خروجی یک اثر 
باید کنار هم باشند، اتفاقی که الان افتاده این 
است که ما در کنار هم نیستیم و این ماجرا را 
داریم که روبه روی هم هستیم. من ۴۰ سال 
است با هر مسئولی که آمده، فعالیتم را ادامه 
دادم، اما خوب است دو طرف یعنی مدیران و 
برنامه سازان همسو باشند، در حالیکه مدام 
در کارها گیر یک سری مسائل هستیم که به 

مشکل برمی خوریم. 

  همراهی کودکان با »خانم میو« 
لایی« به ایفای نقش   او که اخیرا در سریال »لا
لایی«  پرداخته اظهار کرد: بازخوردی که »لا
برای من داشت دقیقا مثل بازخورد »پدرسالار« 
در سال ۷۴ بود و یک مزیتی که برای من داشت 
این بود که با حضور در کار عموپورنگ با یک 
قشر کودک هم طرف شدم و برخلاف اینکه در 
حرفه ما عنوان می شود کار کودک خوب نیست 
اما باید بگویم من از این بابت خوشحالم و 
بچه هایی با من آشنا شدند که تا ۳۰ سال دیگر 
من در یادشان خواهم ماند. او با اشاره به »کلبه 
عمو پورنگ« هم که در تلویزیون تولید و پخش 
کتر »خانم میو« یکی  شد یادآور شده که کارا
ح بود که کودکان را با  از شخصیت های مطر
خود همراه کرده بود. امیرسلیمانی در پایان در 
پاسخ به اینکه در کدام پروژه های تلویزیونی 
همکاری داشته؛ توضیح داد: در سریال »ناریا« 
به کارگردانی جواد افشار سال گذشته بازی 
کردم که فکر می کنم ساخت آن به اتمام رسیده. 
کستری منفی دارم و  در این سریال نقش خا
همینجا باید بگویم با نقش های منفی ارتباط 
بهتری دارم. این بازیگر همچنین یادآور شد 
که در سریال »هشت پا« به کارگردانی احمد 
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 فیلم کوتاه »نیجریه« به کارگردانی صباح گویلی، موفق به 
راهیابی به ۲ جشنواره جهانی فیلم در آلمان و آمریکا شد. 
این فیلم کوتاه به کارگردانی صباح گویلی به تهیه کنندگی اینا 
تدژوس و زینا براویان، محصول مشترک ایران و بلژیک به 
چهاردهمین دوره جشنواره فیلم کردی برلین و هشتمین 
دوره جشنواره فیلم کردی نیویورک راه یافت. جشنواره فیلم 
کردی برلین Kurdisches Film Festival Berlin در سال ۲۰۰۲ 
تأسیس و در طول سال ها فعالیت های فرهنگی در جشنواره 
برلین گنجانده شد. این جشنواره شامل آثار کارگردانانی از چهار 
بخش کردستان - جنوب، شرق، شمال، روژاوا - و کشورهای 
دیاسپورا و همچنین آثار کارگردانان اروپایی است به مسائل و 
موضوعات کردی پرداخته اند. چهاردهمین دوره این جشنواره 
کتبر ۲۰۲۴ )۱۸ تا ۲۴ مهر ۱۴۰۳( برگزار خواهد شد.  ۹ تا ۱۵ ا
جشنواره فیلم کردی نیویورک NYKCC در سال ۲۰۱۷ تأسیس 

شد. این رویداد به دنبال پرورش و نمایش مشارکت کردها در 
هنرهای تجسمی و نمایشی، سینما و ادبیات است. هشتمین 
کتبر ۲۰۲۴ )۲۱ تا ۲۸ مهر ۱۴۰۳( برگزار  دوره این جشنواره ۱۲ تا ۱۹ ا
خواهد شد. کاظم نوربخش، ماردین زمانی، کیانوش فرزین، 
، بازیگران این فیلم کوتاه هستند و مجموعه  هانی لاهورپور
دریچه سینما، مسئولیت پخش بین الملل اثر را بر عهده دارد. 
عوامل فیلم کوتاه »نیجریه« عبارتنداز: کارگردان: صباح گویلی، 
تهیه کننده: اینا تدژوس و زینا براویان، محصول مشترک ایران و 
کو زندکریمی، مدیر فیلمبرداری: نوید  بلژیک، فیلم نامه  نویس: آ
گذار: آرش قاسمی،  ع، مدیر صدابرداری: ایرج نوروزی، صدا زار
اصلاح رنگ: مهران دوستی، تدوین: سامان حسین پور، منشی 
صحنه: گیتی فیضی، مدیر تولید: متین ساعدی، دستیار یک 
: عدنان زندی، طراح صحنه و گریم: ایوب شیخ   و برنامه ریز

احمدی و...

»نیجریه« راهی ۲ جشنواره جهانی شد

کاهش فروش سینماهای چین

 فروش گیشه سینماهای چین در روز ملی 
این کشور ۲۳ درصد نسبت به سال گذشته 
کاهش یافت. به گزارش ورایتی، دومین بازار 
بزرگ سینمای جهان با فصلی بودن فروش 
سینماها دست و پنجه نرم می کند و فروش 
گیشه سینماهای این کشور در فصل تعطیلات 
روز ملی این کشور ۲۳ درصد کاهش یافت. 
به گزارش موسسه تحقیقاتی مائویان چین، 
فروش سراسری از سه شنبه هفته گذشته تا 
دوشنبه این هفته حدود ۳۰۰ میلیون یوان 
( در هر روز بود و حدود ۵۲  )۴۲.۵ میلیون دلار
میلیون بلیت در این دوره ۷ روزه فروخته شد. 
فیلم جنگی »داوطلبان: نبرد زندگی و مرگ« 
که پیشتاز این گروه بود، با ۸۰۵ میلیون یوآن 
( در صدر فهرست فروش  )۱۱۴ میلیون دلار
سینماها قرار گرفت و در مقایسه با فیلم های 
دیگر بلیت بسیار بیشتری فروخت تا نشان 
دهد باب طبع خانواده هاست. فیلم جنایی 
»خرگوش گرگ ببر« با ۳۵۹ میلیون یوان )۵۰.۸ 
( در جایگاه دوم قرار گرفت و پس  میلیون دلار
از آن فیلم علمی تخیلی »دفتر ۷۴۹« با ۳۵۶ 
( فیلم سوم  میلیون یوآن )۵۰.۴ میلیون دلار
ح  کشن جکی چان با نام »طر شد. کمدی ا
پاندا« با ۲۱۵ میلیون یوان )۳۰.۵ میلیون 
( در رتبه چهارم قرار گرفت. رتبه پنجم را  دلار
»نیروهای بالا« با بازی اندی لاو با فروش بیش 
( کسب  از ۱۷۰ میلیون یوان )۲۴. ۱ میلیون دلار
کرد و بهترین استقبال را در بین ۵ فیلم برتر 
در کلان شهرهای بزرگ به دست آورد. فروش 
گیشه سینماهای چین در سال های اخیر 
فصلی شده و بیشتر به سال نو قمری، فصل 
تابستان، روز ملی و دیگر تعطیلات عمومی 
مانند روز قایق اژدها و ولنتاین و ولنتاین 
چینی وابسته شده است. با وجود فروش 
کمتر اما ۵ فیلم رکورددار هر یک بیش از ۱۰۰ 
میلیون یوان )۱۴.۵ میلیون دلار( برای دومین 
سال متوالی فروش کردند. گزارش ها همچنین 
گران  نشان دهنده بازگشت تدریجی تماشا
متوسط و مکرر سینما در ۳ سال گذشته و پس 
از پاندمی است تا ثابت کند عادت سینمارفتن 

در حال جدی ترشدن است.

 نخست وزیر ارمنستان در مسکو و در جریان برگزاری 
کشورهای مستقل مشترک  المنافع«  اجلاس سران »
)CIS( بار دیگر از جمهوری آذربایجان خواست تا پیمان 
کنون توافق شده  صلح دوجانبه را بر اساس آنچه که تا
گزارش ایرنا، تارنمای رادیوی عمومی  کند. به  امضا 
ارمنستان به نقل از سخنان نیکول پاشینیان نوشت: 
ما به جمهوری آذربایجان پیشنهاد می کنیم که آنچه 
کتو  پیشتر توافق شده امضا شود تا به صلحی نه تنها دوفا
بلکه دوژور دست یافته و در مورد سایر موضوعات به 
کید کرد: در هر صورت، تهیه  گفت وگو ادامه دهیم. وی تا
چنین معاهده صلحی که همه کلید مسائل بوده و تمام 
جوانب روابط دوجانبه را تنظیم کند، غیرممکن است. 
معاهده صلح بین ارمنستان و جمهوری آذربایجان هرچه 
گزیر مسائل مهم و اساسی باقی خواهد ماند که  باشد، نا
باید در مورد آنها توافق شده، حل و فصل و معاهدات 
جدید امضا شوند. رئیس دولت ارمنستان یادآور شد: 
در صورت وجود یک توافق نامه صلح، حل سایر مسائل 

بسیار آسان تر خواهد بود، زیرا وضعیت کاملا متفاوتی در 
کم خواهد شد.  منطقه حا

  خواستار گشایش راه ها
عبور  تضمین  آماده  ارمنستان  افزود:  پاشینیان   
کابل از از  ، خطوط لوله و  ، مسافر وسایل نقلیه، بار
گرجستان به ایران و بالعکس و از ترکیه به جمهوری 
ک خود است.  آذربایجان و بالعکس و غیره از طریق خا
ما آماده تضمین عبور وسایل نقلیه، بار، مسافر، خطوط 
کابل بین بخش اصلی جمهوری آذربایجان و  لوله و 
جمهوری خودمختار نخجوان هستیم. نخست وزیر 
کو به  کنش با ارمنستان در ادامه این سخنرانی به وا
پیشنهادهای ایروان پرداخت و بیان داشت: جمهوری 
گر ارمنستان تمایلی به  کید می کند که ا آذربایجان تا
بازکردن ارتباطات منطقه ای نداشته باشد، جمهوری 
آذربایجان از فرصت های فراهم شده از سوی جمهوری 
اسلامی ایران برای ارتباط با نخجوان استفاده خواهد 
کرد. وی ادامه داد: ما مخالفتی نداریم، زیرا این موضوع 

مربوط به روابط دو کشور مستقل است. اما می خواهم بار 
کید کنم که ارمنستان خواستار گشایش راه های  دیگر تا
منطقه ای است و ما آماده ایم مواصلات ترابری را از طریق 
ک خود با همان شرایطی که جمهوری اسلامی ایران  خا
ارائه می کند، فراهم کنیم. علاوه بر این، ما آماده ایم تا در 
چارچوب احترام به اصول اقدام متقابل، برابری، حق 
کمیت و صلاحیت قضایی طرفین، ساده سازی های  حا
خاصی را در رویه های کنترل مرزی انجام دهیم. در 
همین حال، الهام علی اف، رئیس جمهوری آذربایجان، 
در حاشیه اجلاس مذکور از پاسخ به اینکه آیا امکان توافق 
بر سر یک معاهده صلح با ارمنستان تا پایان سالجاری 
میلادی وجود دارد، خودداری کرد. رئیس جمهوری 
آذربایجان در پاسخ به اینکه این توافقنامه چه زمانی 
امضا می شود، پاسخ داد: زمانی که در مورد همه چیز به 
توافق برسیم. وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا این 
، شانه هایش را  امر تا پایان سال امکان پذیر است یا خیر

بالا انداخت.

پافشاری پاشینیان بر امضای پیمان صلح با »آذربایجان«

بیـــنالمـــلل
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کرون    رد       شد پیشنهاد استیضاح ما
 پارلمان فرانسه پیشنهاد یکی از قانونگذاران جناح چپ 
کرون رد کرده است. به گزارش  این کشور را برای استیضاح ما
« در سپتامبر  ایسنا، حزب چپ گرای »فرانسه تسلیم ناپذیر
کرون، رئیس جمهور فرانسه  پیشنهاد استیضاح امانوئل ما
ح و او را به ایجاد موانع در رویه های سیاسی در پی  را مطر
انتخابات زودهنگام پارلمانی ۳۰ ژوئن و ۷ ژوئیه متهم کرد. به 
نقل از خبرگزاری آناتولی، این حزب همچنین مدعی شد که 
کرون باعث به تاخیر افتادن رویه های سیاسی  اقدامات ما
و بی اعتنایی به نتایج انتخاباتی شده است. این پیشنهاد 
در ابتدا توسط کمیته قوانین مجمع ملی فرانسه رد شد و 
در کنفرانس روسا، رئیس پارلمان اروپا و همچنین سران 
گروه های سیاسی مورد تایید قرار نگرفت. این تصمیم، در 
نهایت پیشنهاد استیضاح را متوقف کرد. یکی از اعضای 
حزب فرانسه تسلیم ناپذیر در پارلمان از این تصمیم در یک 
کرون از بحث درباره رفتار  نشست خبری انتقاد کرد و گفت: ما
کش و همچنین بی اعتنایی به نتایج انتخاباتی طفره  خطرنا
رفته است. وی همچنین حزب راست افراطی »اجتماع ملی« 
و مارین لوپن، رهبر آن را به خاطر حمایت از رد پیشنهاد 
استیضاح مورد انتقاد قرار داد. یکی از هماهنگ کنندگان 
 ) حزب فرانسه تسلیم ناپذیر نیز در شبکه ایکس )توئیتر
نوشت: »ما تسلیم نمی شویم. ما به ارائه پیشنهاد خود تا 
زمانیکه استیضاح در مجمع ملی به بحث گذاشته شود، 
ادامه می دهیم.« حزب فرانسه تسلیم ناپذیر در جریان 
انتخابات پارلمانی فرانسه یکی از اعضای ائتلاف جناح چپی 
»جبهه جدید مردمی« بود و پس از اعلام نتایج، اعضای 
کرون را بابت اینکه »لوسی کستت« را از جبهه  حزب ما
جدید مردمی به عنوان نخست وزیر کاندیدا نکرده، مورد 

انتقاد قرار دادند.
   

وزیر دفاع جدید کره شمالی معرفی       شد
مهم  نشست  یک  در  کره شمالی  مجلس  نمایندگان 
»نو کوانگ چول« را به عنوان وزیر دفاع جدید این کشور 
کانگ سون« شد. به گزارش  تایید کردند و وی جانشین »
)KCNA(، وی پیشتر در  کره شمالی  خبرگزاری مرکزی 
کره کیم جونگ اون رهبر کره شمالی با دونالد ترامپ  مذا
رئیس جمهوری سابق ایالات متحده در سال های ۲۰۱۸ 
و ۲۰۱۹ در سنگاپور و ویتنام حضور داشت. بر اساس این 
گزارش، دلیل رسمی برکناری »سون«، به طور دقیق توسط 
مقام های کره شمالی اعلام نشده است. اما به طور کلی، 
برکناری این دست مقام های ارشد را می تواند به دلایل 
مختلفی از جمله فقدان موفقیت در سیاست های نظامی، 
تغییر در اولویت های سیاسی و راهبردی کشور یا نبود رضایت 
»اون« ارزیابی کرد. در این مورد خاص، تحلیلگران احتمال 
می دهند که تغییرات در سطح رهبری نظامی ممکن است 
به برنامه های جدید »اون« برای تقویت موضع پیونگ یانگ 

در برابر کره جنوبی و دیگر تهدیدات خارجی مرتبط باشد.

»پوتین« عالی ترین نشان روسیه را به گردن »لوکاشنکو« انداخت کوتـــــــــــاه

  رئیس جمهور روسیه در پی دیدار با 
آلکساندر لوکاشنکو در حاشیه اجلاس 
در  همسود  مستقل  کشورهای  سران 
به  را  کشورش  مدال  عالی ترین  مسکو 
کرد.  اعطا  بلاروس  رئیس جمهور  این 
به گزارش ایسنا، »ولادیمیر پوتین«، در 
»آلکساندر  با  جانبه ای   ۲ نشست  پی 
لوکاشنکو«، در شهر مسکو در مراسمی 
در تالار »سنت اندرو« کرملین عالی ترین 
نشان کشورش موسوم به »مدال سنت 
اندروی اول«  را به گردن او انداخت. بر 
که از این مراسم منتشر  اساس فیلمی 
شد پوتین این مدال را به روی شانه های 
۲ رهبر  لوکاشنکو قرار داد و سپس هر 
با یکدیگر دست داده و همدیگر را در 
آغوش گرفتند. پوتین در روز ۳۰ اوت حکم 
مربوط به اعطای این مدال به لوکاشنکو 
را همزمان با سالروز تولد ۷۰ سالگی وی 
امضا کرد. او در این حکم تصریح داشت 
که این مدال را به سبب دستاوردهای 
کت  برجسته وی در زمینه توسعه شرا
کشور و  استراتژیک و روابط و اتحاد ۲ 
تقویت دوستی بین ملت های برادر خود و 
مشارکت شخصی در عملکرد موثر »کشور 
اتحادیه« روسیه و بلاروس اعطا می کند.  

کشورهای اتحادیه« روسیه و بلاروس  «
در ۲ آوریل ۱۹۹۲ با هدف دستیابی به 
یکپارچگی سیاسی، نظامی، اقتصادی 
شد.  ایجاد  کشور  دو  بین  اجتماعی  و 
مراسم  این  از  قبل  لوکاشنکو  و  پوتین 
کرات خود را برگزار کردند. لوکاشنکو  مذا

گفت: »غرب برای خود  در این دیدار 
طرحی طراحی کرده است تا ما را )اشاره به 
بلاروس و روسیه(، اول از همه در اقتصاد 
و امور مالی خفه کند، اما آنها قبلا به آن 
اعتراف کرده اند.« لوکاشنکو خاطرنشان 
اتحاد  فروپاشی  از  که  کشورهایی  « کرد: 

جماهیر شوروی بیرون آمدند رویکرد حفظ 
آنچه داشتند را اتخاذ کردند که سودمند 
بود. امروزه ما در بسیاری از زمینه ها با هم 
کار می کنیم و کالاهایی را تولید می کنیم که 
در فدراسیون روسیه تقاضا دارند. روسیه 
به کالاهایی که ما تولید می کنیم نیاز دارد. 
از کشاورزی تا میکروالکترونیک.« ولادیمیر 
کید کرد که روسیه و بلاروس  پوتین، هم تا
پروژه های  در  که  دارند  را  فرصت  این 
صنعتی از جمله در زمینه هوانوردی مکمل 
یکدیگر باشند. پوتین با ابراز خرسندی از 
پیشرفت روابط اقتصادی و تجاری بین 
بلاروس  و  روسیه  فدراسیون  کشور  دو 
گفت: »مایلم اشاره کنم که روابط تجاری 
و اقتصادی ما به بهترین شکل ممکن و 
با سرعت خوب در حال توسعه است.« 
دفتر مطبوعاتی کرملین گزارش داده است 
گفت گوها، دوطرف در  که در طول این 
مورد توسعه روابط روسیه و بلاروس با 
تمرکز بر تعاملات تکمیلی در داخل کشور 
گفت وگو  اتحادیه بین روسیه و بلاروس 
خواهند کرد. پس از این دیدار طی مراسم 
رسمی پوتین مدال »سنت اندروی اول« 
گردن  به  را  روسیه(  نشان  )عالی ترین 

لوکاشنکو انداخت.

پارلمان ژاپن منحل شد
 مجلس نمایندگان ژاپن به منظور برگزاری انتخابات 
عمومی توسط »شیگرو ایشیبا«،  نخست وزیر جدید 
این کشور منحل شد. به گزارش ایرنا، خبرگزاری کیودو با 
، افزود: شیگرو ایشیبا درست هشت روز  انتشار این خبر
پس از انتصاب به سمت نخست وزیری ژاپن، مجلس 
نمایندگان این کشور را برای برگزاری انتخابات عمومی که 
کتبر )۶ آبان ماه ۱۴۰۳( برگزار شود،  قرار است در مورخ ۲۷ ا
منحل کرد. بنابراین گزارش ایشیبا در مورد انحلال مجلس 
نمایندگان ژاپن گفت: قضاوت مستقیم مردم از طریق 
برگزاری انتخابات عمومی را خواستار است. دوره مجلس 
کتبر سال ۲۰۲۵ به پایان  نمایندگان کنونی ژاپن رسما در ا
می رسید که طی این مدت باید انتخابات عمومی برگزار 
می شد. طبق قانون اساسی ژاپن، نخست وزیر این کشور 
اختیار انحلال مجلس را دارند. حزب لیبرال دموکرات، 
کم ژاپن، که شیگرو ایشیبا در انتخابات ۶ مهرماه  حزب حا
به عنوان رهبر آن انتخاب شد به همراه حزب »کومیتو« در 
مجموع ۲۹۰ کرسی از ۴۶۵ کرسی مجلس نمایندگان ژاپن 
را در اختیار داشت. آخرین انتخابات عمومی در ژاپن در 
سال ۲۰۲۱ و در زمان نخست وزیری فومیو کیشیدا برگزار 

شده بود.
  

  کرملین ادعای تماس 
ترامپ با پوتین   را رد کرد

ح شده در کتاب عضو   سخنگوی کرملین مطالب مطر
تحریریه روزنامه واشنگتن پست درباره اینکه دونالد ترامپ 
پس از دوران ریاست جمهوری خود در آمریکا، ۷ بار با 
ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه تماس برقرار کرده 
است را نادرست خواند. به گزارش ایرنا، دیمیتری پسکوف 
گفت:  این اطلاعات نادرست در چارچوب رقابت سیاسی 
انتخاباتی در آمریکا منتشر شده است. وی در پاسخ به اینکه 
آیا پوتین و ترامپ تماس تلفنی داشته اند یا خیر، افزود: نه، 
این درست نیست. باب وودوارد روزنامه نگار آمریکایی و 
عضو هیأت تحریریه روزنامه واشنگتن پست در کتاب جدید 
خود نوشته است:  ترامپ و پوتین ممکن است از زمان پایان 
دوره چهل و پنجمین رئیس جمهور آمریکا تا هفت بار با هم 
ارتباط برقرار کرده باشند. استفان چان، مدیر ارتباطات 
کمپین انتخاباتی ترامپ در انتخابات ریاست جمهوری 
۲۰۲۴ آمریکا نیز این اطلاعات را رد کرد. چان در بیانیه ای 
نوشت: هیچیک از داستان های ساختگی درباره باب 
وودوارد درست نیست. در همین حال، سخنگوی کرملین 
در اظهارنظری به بلومبرگ تأیید کرد که در آغاز همه گیری 
ویروس کرونا، ترامپ تجهیزاتی را برای آزمایش بیماری 
کووید به مسکو فرستاد. پسکوف افزود: ما همچنین 
تجهیزات برای مقابله با کووید را در ابتدای همه گیری به 
ایالات متحده فرستادیم. سخنگوی کرملین افزود: اما در 

مورد تماس های تلفنی، این درست نیست.

اعلام جزئیات پروژه موسیقایی      »تهرانت«
 مدیر باشگاه موسیقی نوجوان با اشاره به برگزاری نخستین 
رویداد استعدادیابی موسیقایی »تهرانُت« به تشریح جزئیات 
این پروژه و تفاوت های آن با دیگر رویدادهای موسیقایی این 
« ی  چنین پرداخت. امیرحسین حیدری در گفت وگو با »مهر
بیان کرد: براساس برنامه ریزی های انجام گرفته در باشگاه 
موسیقی نوجوان، تصمیم به برگزاری نخستین رویداد »تهرانُت« 
با هدف کشف و پرورش استعدادهای موسیقایی نوجوان دختر 
و پسر داریم که فراخوان آن نیز منتشر شده است. وی افزود: 
»کارویژه« اصلی باشگاه موسیقی حمایت از نوجوانان دختر و 
پسر توانمند، مستعد و خلاق در عرصه موسیقی است. از این رو، 
رویداد »تهرانُت« به عنوان مسیری برای کشف استعدادهای 
نوجوان و پرورش آن ها در باشگاه موسیقی نوجوان طراحی شده 
است. در این زمینه نوجوانان دختر  و پسر علاقه مند می توانند 
در زمینه های آهنگسازی، نوازندگی، خوانندگی و جمع خوانی 
شرکت کنند. »تهرانُت« یک جشنواره موسیقی نیست بلکه یک 
رویداد استعدادیابی است که دختر و پسر مستعد و خلاق ما 
با حضور در این رویداد می تواند علاوه بر اغنای شور و هیجان 
نوجوانی خود، مهارت ها و توانمندی های موسیقایی خویش 
را در برابر هنرمندان شناخته شده موسیقی به نمایش بگذارد. 
مدیر باشگاه موسیقی نوجوان درباره جزئیات این رویداد افزود: 
هنرجویان موسیقی در آموزشگاه ها و هنرستان های موسیقی، 
گروه های نوازندگی، علاقه مندان به آهنگسازی و خوانندگی، 
گروه های هم خوانی و تمام دختران و پسران نوجوان مستعد و 
خلاق در زمینه موسیقی در بازه سنی ۱۰ تا ۱۸ سال، می توانند 
پس از انتشار فراخوان رویداد، مطابق با شرایطی که در آن 
ذکر خواهد شد، علاقه مندان برای دریافت اطلاعات تکمیلی 
و محتوای فراخوان می توانند به سامانه اینترنتی پروژه به 
آدرس www.navano.claub.ir مراجعه کنند. حیدری ادامه 
داد: آنچه در این رویداد مورد توجه قرار گرفته است توجه به 
موضوع »استعدادیابی« به معنای واقعی کلمه است به همین 
منظور ما دست همه شرکت کنندگان را باز گذاشتیم که در هر 
قالبی که می توانند به ارائه استعداد موسیقایی شان بپردازند، 
آثارشان را ارسال کنند. مدیر نخستین رویداد استعدادیابی 
موسیقایی »تهرانُت« در بخش دیگری از صحبت های خود 
با بیان اینکه جمعی از هنرمندان برگزیده موسیقی کشورمان 
به عنوان هیات داوری و انتخاب در این دوره حضور دارند، 
توضیح داد: از جمله نکات ویژه ای که در این رویداد می تواند 
حائز اهمین باشد شرکت دخترخانم های خواننده در این پروژه 
است که آثارشان با داوری تعدادی از خانم های هنرمند عرصه 
موسیقی مورد ارزیابی و انتخاب قرار می گیرد. وی در بخش پایانی 
صحبت هایش بیان کرد: از جمله نکات ویژه دیگری که برای 
این »رویداد« طراحی شده، بخش »خانواده« است که طی آن 
استعدادهای نوجوان عرصه موسیقی می توانند همراه با اعضای 
خانواده خود پروژه هایی را تعریف و آن را در بخش ویژه خانواده 
ارائه دهند. شرایطی که به نظرم یکی دیگر از تفاوت های این 

رویداد با دیگر پروژه های استعدادیابی است. 
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